
 1 

Protokół Nr BRM.0012.2.9.2022 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego  

w dniu 26 września 2022 roku  

Spis treści 

Do punktu 1 – Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej należących 

do zakresu działania komisji. ...................................................................................................... 2 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko ......................................................... 2 

c) projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku ................................................................. 3 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok ................ 3 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2022-2035 .................................................................................................. 4 

f) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego .................. 5 

Do punktu 2 – Analiza inwestycji - „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole 

Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku”. ............................................................. 5 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. .............................................................................................. 6 

Do punktu 4 – Wnioski komisji. .................................................................................................. 7 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności w 

załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko. 

Protokołowała starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 

Olecku – Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 
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➢ Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

➢ Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska, 

➢ Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

➢ Kierownik Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Tomasz Kowalczyk, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Andrzej Ostrowski, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej należących do 

zakresu działania komisji. 

2. Analiza inwestycji - „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej 

Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku”. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski komisji. 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady 

Miejskiej należących do zakresu działania komisji. 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko 

 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 
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omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

zapytał o szczegóły dotyczące stanowiska mentora i ile takich osób będzie. 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, że spośród nauczycieli mianowanych i dyplomowanych dyrektor szkoły 

wskaże nauczyciela, który będzie pełnił funkcję mentora dla danego nauczyciela. Może być 

to jedna osoba lub więcej, ale nie może ona zajmować kierowniczego stanowiska w szkole. 

Stawka dodatku jest uzależniona od kwoty bazowej. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

b) projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia regulaminu 

organizacyjnego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku  

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

c) projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku   

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując na wniesioną autopoprawkę 

burmistrza. 
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Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

odnośnie zwiększonych wydatków na transport publiczny zapytała, o szczegółowe koszty.  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, iż zmienia się plan wydatków w związku ze znacznymi podwyżkami cen 

paliwa.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że kila dni temu uczestniczył w II Forum Miasteczek Polskich, na którym 

samorządowcy korzystający z funduszu dopłat do przewodów autobusowych wnioskowali o 

zwiększenie kwoty wozokilometra z 3 do 5 zł.  

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

chciałaby mieć wgląd do zestawienia podwyżek stóp procentowych jeszcze przed sesją. Na 

jakiej postawie została podwyższona kwota wydatków na odsetki. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż dostała z dwóch banków zawiadomienie, jaką kwotę odsetek należy wpłacić i na 

tej podstawie jest zwiększenie planu wydatków na obsługę długu publicznego. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2022 rok. 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2022-2035 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując na wniesioną autopoprawkę 

burmistrza. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035. 

f) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Analiza inwestycji - „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy 

Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku”. 

Inspektor Wydziału BI – Andrzej Ostrowski 

poinformował, że zakres zadania został zwiększony o kwotę 35.000,00 zł i z tego tytułu 

zostały podpisane aneksy do umowy. Dotyczyły wydłużenia terminów realizacji dodatkowych 

elementów tj.:  

✓ budowa sieci odwodnienia terenów szkolnych, 

✓ wybudowanie kanalizacji deszczowej od rur spustowych przy budynku i włączenie ich 

do wykonanego systemu, 

✓ wykonanie robót w budynku, które zostały ujawnione w trakcie realizacji prac i po 

odkryciu wymagały interwencji. 

Kolejne aneksy do umowy wynikały przede wszystkim z opieszałości wykonawcy, brakiem 

dostępnych materiałów oraz zachorowań pracowników na COVID-19. Natomiast 

przedłużenie terminu zakończenia wykonania wszystkich robót do dnia 31 maja br. wynikało 

ze względów czysto technologicznych, gdyż wykonanie nawierzchni boiska w grudniu, przy 

niesprzyjających warunkach mogłoby spowodować niepotrzebne koszty.  

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, czy odprowadzenie wód opadowych zostało wykonane do kanalizacji deszczowej w 

ulicy.  

Inspektor Wydziału BI – Andrzej Ostrowski 
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odpowiedział, iż odprowadzenie zostało wykonane do kanalizacji deszczowej w ul. Armii 

Krajowej.  

Członek komisji – Marcin Roszko 

prosił, aby sprawdzić, czy odprowadzenie do kanalizacji deszczowej jest w porządku, bo 

ostatnio widział, iż po raz drugi trwały tam roboty budowlane. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

zwrócił uwagę, iż w tym miejscu jest największa w mieście zlewnia wód opadowych. Chciał 

wiedzieć, czy rury kanalizacji deszczowej w ul. Armii Krajowej dały radę odbierać wodę 

podczas ostatnich ulewnych deszczy. 

Inspektor Wydziału BI – Andrzej Ostrowski 

wyjaśnił, że boisko zostało całkowicie skanalizowane, wykonano nową instalację z 

odpowiednimi przekrojami rur. Pod ulicą przebiega rura o średnicy 400 mm i taka została 

włączona do deszczówki. Projekt obejmował tylko odprowadzenie wody z boiska. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wtrącił, iż rura odprowadzająca wody opadowe przez ul. Sembrzyckiego aż za ośrodek 

„Skarpa” na dziś ma za mały przekrój. W najbliższym czasie ma być zlecone wykonanie 

projektu technicznego. W ul. Armii Krajowej deszczówka była przebudowywana. Podkreślił, 

że gmina nie odpowiada za zbieranie wód opadowych z ulic, za właściwe odprowadzenie 

odpowiada zarządca drogi. Bilans wodny po wykonaniu inwestycji przy szkole nie został 

zaburzony.  

Członek komisji – Marcin Roszko 

zwrócił uwagę, iż na niezagospodarowanym terenie na rogu ul. Kopernika i Armii Krajowej są 

zakopane dwa duże zbiorniki retencyjne. Prosił, by to sprawdzić i ewentualnie oznaczyć 

miejsce, bo często ktoś tam jeździ TIR-em i obawia się, by pojazd się nie zapadł. 

Na tym punkt zakończono 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Wnioski komisji. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

poinformował, iż zgłosił się do niego mieszkaniec, który osiągnął bardzo wysokie wyniki 

sportowe w dyscyplinie siłowania się na rękę. Nie może złożyć wniosku o stypendium, gdyż 

nie jest już uczniem. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że sprawdzi, czy ta osoba spełnia wymagane kryteria do nagrody burmistrza. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, czy podczas remontu ul. Armii Krajowej gmina wymieniała ziemną instalację 

elektryczną. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż przeciągnęło się rozstrzygnięcie przetargu na oświetlenie uliczne w gminie i 

było wiadomo, że nie uda się podpisać umowy przed zakończeniem inwestycji na ul. Armii 

Krajowej, stąd zapadła decyzja o wykonaniu kanałów pod sieć.  

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

poddał pod dyskusję oświetlenie miasta ozdobami w okresie świątecznym. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, że planuje świąteczne oświetlenie jedynie wokół Placu Wolności i centralnego 

placu w mieście. Zapytał o opinię komisji na temat obchodów Nowego Roku. 

Komisja podjęła dyskusję w kwestii świątecznego oświetlenia wyrażając opinię, iż wystarczy 

montaż świątecznego oświetlenia jedynie w centrum miasta i należy pozostawić organizację 

obchodów Nowego Roku na placu. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

poddała pod rozwagę, aby wzorem innych gmin, w okresie świątecznym latarnie uliczne na 

terenach wiejskich świeciły dłużej. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

wróciła do wcześniej poruszonej kwestii stypendium sportowego, wskazując, iż osoba 

reprezentuje klub z Warszawy i według regulaminu nie kwalifikuje się do nagrody. 

Wytłumaczyła, jakie są rodzaje nagród burmistrza. 

Członek komisji – Marcin Roszko 
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zgłosił wniosek o zmianę Regulaminu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości 

nagród sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w krajowym i 

międzynarodowym zawodnictwie sportowym w taki sposób, aby olecczanie reprezentujący 

kluby z Polski również kwalifikowali się do nagrody za wysokie osiągnięcia sportowe. 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła propozycje stawek podatku od nieruchomości i podatku od środków 

transportowych na 2023 rok na podstawie wyliczeń przedłożonych radnym. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

w jego ocenie na przyszły rok należy podnieść stawki podatków, by wspomóc budżet i by 

gmina się rozwijała.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zwrócił uwagę, iż przetargi rozstrzygane w innych samorządach na dostawę energii 

elektrycznej pokazują wzrost cen nawet o 900%. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Dawid Bondarenko 

Protokołowała 

/-/ Małgorzata Adameit 
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